

**Villaägarnas Riksförbund
Regionstyrelsen ABC**

RS 7/18

Protokoll fört vid regionstyrelsens sammanträde
torsdagen den 13 december kl.17.00 – 17:57
Restaurang Pastis, Baggensgatan 12 , Stockholm.

Närvarande

Kaj Bergenhill	ordförande
Ingemar Jonsson	vice ordförande
Solveig Danielsson-Ekbom	ledamot
Pernilla van der Capellen	”

Lena Rönngren	regionchef
Anna Nilsson	föreningskonsulent
Anton Sterner	föreningskonsulent

Anmält frånvaro

Östen Gidlund	ledamot
Peter Östergren	”
Per Salberg	”
Venche Larsson	”

§ 85

Sammanträdet öppnas

Ordförande Kaj Bergenhill hälsade alla välkomna till årets sjunde och sista regionstyrelsemöte och förklarade samtidigt sammanträdet öppnat.

§ 86

Val av protokolljusterare

RS **beslöt** utse Solveig Danielsson-Ekbom att jämte ordförande justera sammanträdet's protokoll.

§ 87

Fastställande av dagordning

RS **beslöt** godkänna det utsända förslaget till dagordning.

§ 88

Protokoll från föregående sammanträde

Förtydligande gällande § 78 från föregående möte där beslut fattades att ta bort kretsbidrag för 2019. Även förtydligande infördes gällande att regionkontoret ej deltog under den del av § 79 då RS diskuterade de nominerade kandidaterna och fattade beslut om nominering.

RS **beslöt** därefter att lägga föregående protokoll till handlingarna.

§ 89

Ekonomisk redovisning

Lena Rönngren konstaterade att tillräckligt underlag inte förelåg, varför hon föreslog bordläggning till nästa möte.

RS **beslöt** bordlägga frågan till nästa möte.

§ 90

Regionrapport/Aktivitetsrapport

Lena Rönngren gick igenom den muntliga aktivitetsrapporten tillsammans med Anna Nilsson och Anton Sterner. Genomgången innefattade bland annat VIP-kvällen på Beijer i Uppsala, kurser med rådgivningen och kommande kurs för kassörs- och revisorstjänster.

RS **beslöt** att godkänna den muntliga regionrapporten/aktivitetsrapporten.

§ 91

Rapport från FS 6-7 december

Kaj Bergenhill redogjorde för den skriftliga rapport som Peter Östergren lämnat.

- FS jobbar med att fördela de 38 motioner som inkommit till kongressen.
- Arbetet med propositionerna inför de kommande organisationsförändringar som FS har föreslagit har inletts och även processen med de föreslagna stadgeförändringarna.
- Villaägarnas deltagande i The International Union of Property Owners (UIPI) diskuterades.
- Genomgång av framtida budgetutfall med en längre horisont än ett år och hur det påverkar utvecklingen av medlemmar, samt vad som krävs för att hålla IT-system väl uppdaterade.
- ”Min Villa” har för närvarande ca 3500 användare och version 2.1. är nära förestående.

Bortsett från FS rapporten meddelade Peter Östergren även att två poliser som hanterar brottplatsundersökningar kommer delta på nästa RS möte för att berätta lite om sitt arbete.

RS **beslöt** lägga den muntliga rapporten till handlingarna.

§ 92

Förslag föreningsbidrag 2019

Då RS **beslöt** göra om aktivitetsbidragen till att omfatta bidrag till event av engångskaraktär lades nytt förslag till regler för aktivitetsbidrag fram, se **bilaga 1**.

RS **beslöt** godkänna det nya förslaget till regler aktivitetsbidrag till föreningar 2019.

§ 93

Budget och aktivitetsplan 2019

Kaj Bergenhill redogjorde för förslag till budget för år 2019. Det nämnvärda var att posten för bidrag till kretsar var flyttat till att utgöra ekonomiska medel för medlemsaktiviteter.

RS **beslöt** godkänna förslaget till budget för 2019, se **bilaga 2**.

§ 94

Motion interväghållning utanför privatägd fastighet till kongressen 2019 för yttrande

Kaj Bergenhill redogjorde för innehållet i motionen, se **bilaga 3**. RS diskuterade om de skulle tillstyrka motionen.

RS **beslöt** tillstyrka motionen.

§ 95

Beslut om datum för vårmöte, höstmöte samt sammanträden för RS

Kaj Bergenhill redogjorde för det utsända förslagen gällande datum för vårmöte, höstmöte samt sammanträden 2019, se **bilaga 4**.

RS **beslöt** godkänna förslagen angående datum för vårmöte, höstmöte och sammanträden 2019.

§ 96

Övriga frågor

Solveig Danielsson-Ekbom tog upp frågan om anslutning av föreningar. Lena Rönngren informerade om att det finns en motion till kongressen gällande denna fråga.

Sammanträdet avslutas

Kaj Bergenhill tackade samtliga för detta år och förklarade sammanträdet avslutat. Nästa möte är inplanerat till den 7 februari 2019.

Vid protokollet

Anton Sterner

Justeras

Kaj Bergenhill

Solveig Danielsson-Ekbom